
مشکـل تـامین شکـر در آذربایجـان
شرقی رفع می شود

استاندار آذربایجانشرقی گفت: مشکل تامین شکر در استان رفع میشود.

به گزارش ایسنا، اسماعیل جبارزاده در بیست و چهارمین جلسه شورای
گفتگوی دولت و بخش خصوصی با اشاره به مشکلات پیش آمده اخیر در
رابطه با شکر و نیاز شدید واحدهای تولیدی صنایع غذایی به این
ماده اولیه عنوان کرد: در خصوص این موضوع و برخی از موضوعات
مشابه، بر اساس مصوبات مجلس شورای اسلامی، بخشی از وظایف مربوط به
وزارت صنعت، معدن و تجارت به وزارت جهاد کشاورزی محول شده است که
انتظار داریم موضوعات این چنینی در جلسات کارشناسی شده و بخصوص

در کمیسیون های تخصصی مجلس شورای اسلامی مطرح شود.

وی با اشاره به نامگذاری امسال به عنوان ” اقتصاد مقاومتی، اقدام
و عمل” توسط مقام معظم رهبری، تصریح کرد: امیدواریم با توجه به
اینکه وزارت جهاد کشاورزی، مسئولیت تامین اقلام و مواد اولیه مورد
نیاز واحدهای تولیدی صنایع غذایی را به عهده دارد، انتظار داریم

با مدیریت واحد، مشکلات مربوطه رفع شود.

وی با بیان اینکه ایجاد عدم ثبات در قیمت شکر را از ماه های
گذشته پیش بینی میکردیم افزود: باید در راستای رفع مشکلات این
چنینی و جلوگیری از ایجاد مشکلات مشابه در آینده، شرکت تامین و
تجهیز اقلام مورد نیاز واحدهای تولیدی و صنعتی، هرچه سریع تر راه
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اندازی شود.

استاندار آذربایجانشرقی اظهار کرد: من به توان واحدهای تولیدی و
صنعتی استان ایمان دارم و مطمئن هستم که اگر همت به خرج دهند، می
توانند نیازهای این حوزه را بدون وابستگی به استانهای دیگر و

خارج از کشور تامین کنند.

جبارزاده با اشاره به ممنوعیت واردات شکر سفید به کشور ادامه
داد: امیدواریم واحدهای تولیدی که برای امر تولید به شکر نیاز
دارند از ظرفیت واحدها و کارخانجات شکر در استانهای همجوار همچون

زنجان، آذربایجان غربی و اردبیل استفاده کنند.

وی در همین راستا گفت: تامین شکر از این واحدها باید بدین شکل
باشد شکر خام از استانهای دیگر به تبریز، منتقل و عمل تصفیه در
این استان انجام و ارزش افزوده آن نیز به آذربایجانشرقی تعلق
یابد. بنده اجازه واردات شکر خام از استانهای دیگر به استان را
می دهم و این توان را داریم که شکر خام مورد نیاز واحدهای
تولیدکننده مواد غذایی را به هر میزانی که باشد از استان های

دیگر تامین کنیم.

وی تصریح کرد: مقرر شده که لیستی از واحدهایی که نیاز اساسی به
شکر دارند در اختیار استانداری قرار گیرد تا هماهنگیهای لازم با
شرکت بازرگانی دولتی ایران، انجام و شکر مورد نیاز استان بدون

رعایت نوبت و سایر تشریفات اداری در اختیار استان قرار گیرد.

استاندار آذربایجانشرقی در بخشی از سخنان خود افزود: متاسفانه
برخیها به صرف ایجاد یک مشکل، دست و پای خودشان را گم می کنند و
به عنوان مثال، اقدام به واردات شکر تصفیه شده از استان های دیگر
می کنند. نباید در استان آذربایجانشرقی، واحدی به خاطر نداشتن

شکر، تعطیل و کارگران آن از کار بیکار شوند.

جبارزاده در واکنش به بخشی از سخنان ژائله، رییس انجمن صنایع
غذایی، بهداشتی و دارویی استان مبنی بر تعطیلی ۸۰ درصدی واحدهای
تولیدی صنایع غذایی استان به دلیل نداشتن شکر، به غلامعلی راستی،
قائم مقام سازمان صنعت، معدن و تجارت استان دستور داد که در عرض

۲۴ ساعت، گزارش لازم را تهیه کند.

وی با توجه به تصویب عرضه برخی مواد اولیه مورد نیاز واحدهای
تولیدی و صنعتی در بورس گفت: عرضه این محصولات در بورس، هم مزایای



منفی دارد و هم تبعات منفی ولی درکل باید تولیدکنندگان از عرضه
مواد اولیه در بورس استقبال کنند.

وی همچنین در بخشی از سخنان خود بر لزوم ایجاد شرکت تخصصی صادارت
در استان تاکید کرد و از اعضای شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی
استان خواست که در کمترین زمان ممکن، نسبت به تحقق این مهم اقدام

کنند


